
 

 

 

Zápis z jednání Výkonného výboru Jihomoravského a Zlínského kraje 
 

 

Termín: 11. 2. 2020 

Místo:  Restaurace Arkáda (nám. Svobody 32, 685 01 Bučovice) 

Čas jednání: 18:10 – 21:00 

Účast:  Petr Galasovský, Bedřich Chromek, Monika Chromá, Pavel Rochovanský 

Sekretariát: Petr Plodík, Pavel Brückner, Michal Havelka 

Hosté:  Michal Peterka 

Omluveni: Jan Krkoška, Petr Šíma 

Zapisovatel:  Pavel Brückner 

Ověřovatel: Petr Galasovský 

 

 

Program jednání: 

1) Úvod, přivítání 
2) Zpráva z jednání regionálních sekretářů 
3) Jednání Hejtmanů 
4) Informace ze sekretariátu 
5) Materiály z regionálních komisí 

a) KRD 
b) KMM   

6) Rozvojový plán regionu 
7) Čerpání rozpočtu 2020  
8) Různé 

 

 

 

 
Ad1) Hejtman Bedřich Chromek přivítal všechny přítomné, omluvil nezúčastněné členy VV JMaZL a 

zahájil jednání. Program jednání byl schválen. 

 
Ad2) Petr Plodík poskytl informace ze společného jednání regionálních sekretářů v Praze, kde byla 

rozebírána převážně tato témata: 

- Úpravy ve FISu – update a nové projekty 

- GDPR – vyhýbat se zveřejňování osobních údajů 

- Přestupní řád – návrh úprav 

- Program rozvoje oddílů – rozvojové plány oddílů, úpravy nastavení programu na novou sezónu 

- Hodnocení závěrečných turnajů regionálních výběrů 

- Ekonomika – program Můj klub 

 



 

 

 

Petr Galasovský dále informoval o hlavních bodech z jednání VV ČF: 

- Filip Šuman se dostal do Národní rady pro sport 

- Program podpory oddílů – zrušení fialové skupiny, navýšení počtu zelené skupiny 

- Schválené podmínky činnosti rozhodčích a delegátů 

- ORK požaduje zveřejňování rozhodnutí na webu od arbitrážní komise 

- Aktuální situace v oblasti reprezentace 

Ad3) Bedřich Chromek informoval o jednání hejtmanů: 

- Informace o Národní agentuře pro sport 

- Rozvojové plány regionů – pozitivní a negativní projekty; nová podoba RRP 

- Informace o reprezentaci 

- Zaplňování bílých míst na mapě v rámci republiky 

- Nábory hráčů a členská základna 

- Rozhodčí, nábor a udržitelnost rozhodčích v systému 

Ad4) Pavel Brückner informoval, že ve čtvrtek před víkendem byla z důvodu havárie na hale dočasně 

uzavřena sportovní hala Tuřany. Situace by podle prvních zpráv měla být vyřešena v řádech dní. Na 

víkend 8.-9.února bylo nutné přesunout dva ligové turnaje. Oba pořadatelské oddíly zajistily jinou halu ve 

stejném termínu. 

 

Ad5) KRD – došlo k dohodě na návrhu zvýšení odměny rozhodčích od sezóně 2020/2021 v některých 

soutěží, především v dospělých soutěžích, kde je problematika obsazování zápasů náročnější a 

rozhodčích je méně. Komise povýšila některé páry na vyšší listinu a eviduje čtyři páry, které by mohla 

navrhnout na postup do celostátních listin. Nasazování delegátů v první polovině sezóny bylo zaměřeno 

primárně na nováčky pro jejich uvedení a podporu, ve druhé polovině sezóny jsou delegáti nasazování 

spíše na zkušenější rozhodčí k lepšímu posuzování pro případné posuny na vyšší či celostátní listiny. 

Hlasování o návrhu zvýšení odměn rozhodčích pro sezónu 2020/2021 – 4 ano, 0 ne, 0 zdržel se 

VV JMaZL přijal návrh KRD JMaZL na zvýšení odměn rozhodčích pro sezónu 2020/2021 

 

KMM – proběhla diskuze nad obecným nastavením regionálních výběrů, jejich aktuální nastavení 

z metodického úseku, k čemu slouží a co má být jejich smyslem. Komise řešila užitečnost závěrečných 

turnajů vs vícedenní kempy a shodla se na větší užitečnosti kempů. Představeny myšlenky a návrhy 

směrem k nastavení regionálních mládežnických soutěží pro sezónu 2020/2021, o čemž proběhla dlouhá 

diskuze i na jednání VV JMaZL. Návrhy nastavení soutěží budou předmětem dalších jednání. 

 

Ad6) Petr Plodík informoval o aktuální situaci individuálních rozvojových plánů oddílů zelené skupiny. 

Všechny oddíly regionu zapojené v zelené skupiny plány odevzdaly.Aktuální informace o vypsání podpory 

sportu pro oddíly v Jihomoravském kraji. Podobný program existuje i ve Zlínském kraji. 

 



 

 

 

Ad7) Petr Plodík informoval členy VV JMaZL o aktuálním stavu čerpání rozpočtu pro rok 2020 a proběhla 

stručná diskuze nad dalším vývojem rozpočtu. 

 

Ad8) Debata nad vzájemnou informovaností hejtmanů a zástupců sekretariátu. Diskuze ohledně řešení 

nestandardních žádostí oddílů v mládežnických soutěžích. Další jednání se uskuteční 10.března 2020 na 

stejném místě. 

 

 

 

Zapisovatel: Pavel Brückner 

Ověřovatel: Petr Galasovský 


